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14. Yrkande från SD angående årlig översyn av stadsledningskontorets interna styrande 

dokument 2024 

SD yrkar på att avsluta Göteborg Stads medlemskap i ECCAR. Göteborgs Stad ska inte slösa 

tid och skattemedel på att ta fram och underhålla kommunala planer vars innehåll redan 

är tydligt reglerat i lag. Staden arbetar redan idag mot rasism vilket är bra men det har gått 

inflation i alla råd, certifieringar, medlemskap mm. 

 

16. Återremissyrkande från SD angående planeringsbeslut avseende fortsatt arbete med 

Bangårdsförbindelsen 

SD yrkar på att Bangårdsförbindelsen ska utformas för samtliga trafikslag - även biltrafik 

Framkomligheten och parkeringsmöjligheterna i staden har metodiskt försämrats till en 

ohållbar nivå, vilket mycket starkt kritiseras av göteborgarna, näringslivet och företagarna. 
Genom exkludering av biltrafiken uppfylls inte uppställda mål gällande den 

trafikkvalité som behövs. Nyttan för de som ska bo och arbeta i området i och kring 

Gullbergsvass bortfaller. Kollektivtrafik och biltrafik samsas redan idag på samma vägbanor 

på flera platser i staden och även i detta projekt är det möjligt att bibehålla trafikkvalitén 

utan att exkludera biltrafiken.  

 

18. Återremissyrkande från SD angående redovisning av uppdraget att följa upp Göteborgs 

Stads energiplan 2022–2030 

SD yrkar på att Göteborgs Stads energiplan 2022-2030 ska ha en inriktning att 

säkerställa hela stadens elförsörjning med stabil energi. Det håller inte att förlita sig på 

väderberoende energikällor som vind- och solkraft.  

När vinden inte blåser eller solen inte lyser står vi utan el. Ett stabilt elsystem kräver 

energi som kan leverera dygnet runt, året om – något som förnybara energikällor inte 

kan garantera på egen hand. I uppdraget ska alla energislag inkluderas med fokus på 

oavbruten baskraft. Intermittent elproduktion är sekundär.  

Industrins och samhällets framtid står på spel och det är av högsta vikt att upprätthålla ett 

stabilt energisystem med tillförlitlig tillgång till el utan avbrott och störningar. 

Energibehovet är redan idag omfattande och i en nära framtid kommer det vara både två 

och tre gånger så stort. Vi har inte råd att låta ideologiska låsningar stå i vägen. Vi behöver 

en politik som bygger på fakta, inte ideologi. En energipolitik som stärker regionens industri 

och garanterar trygghet och stabilitet för hushållen. 

 

  

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZcCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPUOY28zO28OAgAyElu8il11Ra1kOngt6CV3iGZZlkMBOfKRexNw1i8PIMOH8K0TEo0aAJN56qw1SZD5jiYMYmyCW8DghF5fxMwUx_54PvDPJ7004ggAhb-MewB9F2almTFrtNsAJEvvvDrLSd-C7uqpeuu0-jSpbpX-3olOJzBVwhGeVpll_Utde8S-bEtvI/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2025-01-15=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2025-01-15==/
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZcCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPUOY28zO28OAgAyElu8il11Ra1kOngt6CV3iGZZlkMBOfKRexNw1i8PIMOH8K0TEo0aAJN56qw1SZD5jiYMYmyCW8DghF5fxMwUx_54PvDPJ7004ggAhb-MewB9F2almTFrtNsAJEvvvDrLSd-C7uqpeuu0-jSpbpX-3olOJzBVwhGeVpll_Utde8S-bEtvI/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2025-01-15=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2025-01-15==/


Sverigedemokraterna Göteborg - KS 2025-01-15 

19. Yrkande från SD angående kräva in Rikta skadestånd till Palestinademonstranter för 

skadegörelse i Vasaparken 
Det är stadens skyldighet som markägare att kostnaderna inte belastar skattekollektivet, 

detta ska skadeverkarna betala.  
SD yrkar på att alla kostnader som uppkommit direkt och/eller indirekt på grund av 

tältlägret i Vasaparken ska sammanställas och att skadeståndskrav ställs till 

skadeverkarna. 

 

20. Yrkande från SD angående säkerhetsprövning av samtliga kommunalråd 

Med tanke på den oroväckande utvecklingen i samhället och de pågående krigen yrkar SD 

på att stadens politiska ledning, särskilt ledamöterna i krisledningsnämnden, genomgår en 

säkerhetsprövning för att ytterligare stärka stadens beredskap och säkerhet. 

En säkerhetsprövning av alla kommunalråd, som även ingår i stadens krisledningsnämnd. 

Enligt säkerhetsskyddslagen (2018:585) framgår i avsnitt (3 kap.) att ”den som genom en 

anställning eller på något annat sätt ska delta i säkerhetskänslig verksamhet ska 

säkerhetsprövas” 

 

21. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag att utreda hur utförandet av 

kommunal vuxenutbildning och högre yrkesutbildning kan samlas till en nämnd 

SD yrkar på en omorganisering till en gemensam gymnasie- och arbetsmarknadsnämnd. 

Genom att samla ansvaret för vuxenutbildning och arbetsmarknad i en gemensam nämnd 

kan vi skapa en integrerad organisation som bättre tillgodoser behoven hos både 

studerande och arbetsgivare. Denna samordning förväntas frigöra resurser och tid som 

direkt kan användas för att förbättra kvaliteten och tillgängligheten i verksamheterna. Ett 

samlat ansvar bidrar dessutom till att individer med särskilda behov kan få skräddarsydda 

insatser som möjliggör deras väg till självförsörjning. Resurser har använts för målgrupper 

som inte har det största behovet. Med ett fokuserat kvalitetsarbete kan vi säkerställa att 

insatserna når rätt målgrupp och att skattemedel används effektivt. 

 

23. Yrkande från SD angående tomträttsavgäld i Göteborg 

SD yrkar på att Göteborgs Stad ser över den nuvarande beräkningsmodellen för att 

reducera de orimligt höga tomträttsavgälderna. I Göteborg bor närmare 50 000 människor i 

bostäder med tomträttsavtal och den som har en tomträtt betalar varje år en avgift till 

staden för att få använda marken. Det kallas tomträttsavgäld. Med stadens nuvarande 

beräkningsmodell drabbas de boende av kraftiga och mycket orimliga avgiftshöjningar på 

flera hundra procent. Redan idag går flyttlassen ut från staden och en av flera bidragande 

orsaker är de skyhöga avgiftsökningarna.  
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25. Yrkande från SD angående åtgärder mot konfessionella inslag i skolor och spridning av 

extremism 

I Göteborg har flera skolor fått skarp kritik från Skolinspektionen för att bryta mot skollagen 

som kräver konfessionsfri undervisning. Det har framkommit rapporter om koranläsning, 

bönestunder och tvivelaktiga huvudmän, vilket lett till att vissa skolor tvingats stänga. 

SD yrkar på att staden kartlägger skolor och fritidsverksamheter i Göteborg för att 

identifiera och motverka konfessionella inslag som bryter mot skollagen. Vi vill 

säkerställa att skolor med konfessionella eller extremistiska inslag granskas och 

åtgärdas. 

 

26. Yrkande från SD angående fördjupad lägesrapportering från politisk referensgrupp och 

ledningsgrupp avseende Västsvenska paketet 
Västlänken som är det största projektet dras med kostnadsökningar på mångmiljardbelopp 

och flera års förseningar. Kommunstyrelsen har uppsiktsplikt och Sverigedemokraterna 

har år efter år krävt omfattande och prompt återrapportering. SD yrkar på att den 

politiska referensgruppen redovisar en fördjupad lägesrapportering om pågående arbeten 

och aktuell framdrift i de olika deletapperna och projekten. Den knapphändiga information 

som erhålls ur minnesanteckningar från referensgruppens möten täcker inte behovet 

för att uppfylla uppsynsplikten. 

 

28. Motion av Rasmus Ragnarsson (SD) om inrättandet av kulturarvsstöd 

Det göteborgska kulturarvet är ovärderligt. Det handlar om stadens historia, tidigare 

generationer och hur vårt samhälle av idag grundades. För att detta värdefulla arv ska kunna 

leva vidare till framtida generationer krävs en långsiktig politik. Ett särskilt kulturarvsstöd 

behövs som syftar till att bevara, använda och utveckla kulturarvet. 

 

29. Yrkande från SD angående motion av Simona Mohamsson (L) om införande av 

Allvarsamtal 

Vi ser också ett värde i att fortsätta utveckla det samarbete som redan finns mellan 

socialtjänsten och polisen, men utan att fastna i en modell med fastslagna tidsramar som 

riskerar att skapa ett mer administrativt och resurskrävande system. Erfarenheter från 

andra städer, såsom Stockholm, visar att det är svårt att upprätthålla ett sådant system utan 

att det påverkar andra viktiga insatser. 

Vi yrkar på ett mer effektivt tillvägagångssätt som säkerställer att de fyra socialnämnderna 

(Centrum, Hisingen, Nordost och Sydväst) utvecklar ett så likartat arbetssätt som möjligt vid 

samtal med ungdomar och familjer när en orosanmälan inkommit, i stället för att införa 

den föreslagna modellen med allvarssamtal inom 48 timmar. 
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30. Yrkande från SD angående motion av Axel Darvik (L) och Eva Flyborg (L) om att införa 

ett detekteringssystem för att identifiera skjutningar i Göteborg 

Sverigedemokraterna delar motionärernas oro över den ökade förekomsten av skjutningar 

och sprängningar i Göteborg. Att förbättra möjligheterna för brottsbekämpning och 

säkerställa snabbare insatser är av högsta prioritet.  

Vi rekommenderar ett projekt i Göteborg där ljuddetektering kombineras med kameror, 

exempelvis i parkeringshus. Detta måste dock utredas noga gällande syfte, nytta, effekt och 

kostnader, både initialt och löpande. Vi anser att följande åtgärder måste vidtas innan 

staden går vidare med införandet av ett detekteringssystem: 

• Djupare analys av systemens effekt 

• Ekonomisk hållbarhet 

• Samverkan med Polismyndigheten 

• Dataskydd och personlig integritet 

• Lokal förutsättningsanalys 

 


